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VAŠE ZKUŠENOSTI S PRODUKTY LR

Môj príbeh začal pred viac ako rokom a pol a je pravda, že na záver 
môžete vidieť úžasné výsledky aplikáciou L-Recapinu. Ale začalo to 
úplne inak.

Môj zdravotný stav sa už niekoľko rokov výrazne zhoršoval a po-
sledné tri roky to boli galeje, takže som bola veľmi skeptická voči 
užívaniu akejkoľvek alternatívy. Keďže som v minulosti prekonala 
ochorenie, ktorého liečba mi spôsobila odvápnenie kostí, najviac tr-
peli kĺby a kolená. K bolesti kolien, pohybového aparátu a poruche 
trávenia  sa pred dvomi rokmi pridala ďalšia diagnóza – Krauróza 
(ide o ochorenie zmrašťovania slizníc). Liečenie tohto ochorenia je 
dlhodobé a ťažké pre pacienta, častokrát bez úspechu a úplného 
vyliečenia. Keďže na tento druh ochorenia lieky nie sú, lieči sa to 
dlhodobým podávaním kortikoidov. Prognózy lekárov na vyliečenie 
boli veľmi skeptické. Nasadili mi veľmi agresívnu liečbu formou Neo-
tigasonu, ktorý má mnoho výrazných nepriaznivých účinkov, ktorými 
som sa trápila počas celej liečby. 

Najviac utrpeli moje vlasy, na ktoré som bola mimoriadne hrdá. 
Pred začatím užívania mi urobili krvné testy a následne som chodie-
vala na kontrolné vyšetrenia krvi, kvôli pečeni a funkčnosti obličiek. 
Súbežne som ale začala užívať Aloe Vera gel Freedom, keďže bo-
lesti kolien a kĺbov boli počas liečby stále silnejšie, a taktiež VitaAktiv 
z dôvodu anémie, ktorou trpím už od detstva, a zvýšenými hodno-
tami D-dimérov. Počas kontrolných vyšetrení krvi, boli výsledky na 
počudovanie veľmi priaznivé. Ako sa vyjadrila moja kožná lekárka 
– „Máte výsledky ako malé dieťa, úplne perfektné“.

Hodnoty krvi a taktiež aj cholesterolu, ktorý som mala 6 rokov stále 
zvýšený, boli na moje počudovanie v tabuľkových hodnotách. Tieto 
zmeny som začala pociťovať už po troch týždňoch užívania Aloe. 
Nafukovanie a bolesti čriev úplne ustúpili. Všeobecná lekárka ako aj 
kožná lekárka sa samozrejme čudovali omnoho viac, keďže vstupné 
testy boli horšie ako tie s užívaním Neotigasonu a Aloe Vera Fre-

edom. Po pár týždňoch od užívania sa začali prejavovať vedľajšie 
účinky lieku, kde mi okrem iného začali vypadávať vlasy, denne to 
bolo aj vyše 400 vlasov. Bola som z toho nešťastná, no prvú kúru 
liečby som musela dokončiť. Po liečbe mi ešte 5 mesiacov vypadá-
vali vlasy. Počas tohto obdobia sa mi vytvorili na pokožke ložiská, 
kde mi prestali rásť vlasy, kvalita sa tak oslabila, že moje vlasy vyzerali 
ako pierka. V januári som začala s kúrou L-Recapin a po mesiaci 
sa dostavili prvé výsledky, kde mi začali zarastať ložiská, ktoré boli 
bez vlasov. Po troch mesiacoch mi narástli vlasy v dĺžke 13 cm! 
Mimoriadne sa z toho teším, lebo som ani len nedúfala, že 
sa ešte budem tešiť z hustých vlasov. A moje prianie 
sa pomaličky začína napĺňať :-)

 
Každopádne chcela by som sa touto cestou 

poďakovať za tieto produkty, kto-
ré pomohli nielen mne, ale aj 
mojej rodine, nakoľko užíva-
me okrem Aloe a VitaAk-
tiv aj Colostrum, Omegu, 
ProBalance, nehovoriac  
o kozmetike, ktorých po-
zitívne účinky môžeme 
zdieľať. 

A samozrejme aj 
mojej teraz už priateľ-
ke Miške, ktorá mi ti-
eto produkty ponúkla 
a ja neľutujem a som 
vďačná, že som ju 
stretla.

Ľudmila Tomlanová: L-Recapin mi zachránil vlasy
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